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V§ģen² spoluobļan®, 

mus²m pŚiznat, ģe posledn² mŊs²ce jsou opravdu n§roļn®. Veġkerou energii jsme v pŚedchoz²ch letech vŊnovali vybudov§n² 

vodovodu. Posledn²ho kroku, kterĨ byl z§sadn² pro zah§jen² stavby, z²sk§n² dotace, jsme dos§hli pr§vŊ ve dnech 

komun§ln²ch voleb.  

V t®to souvislosti bych v§m r§d podŊkoval za vaġi volebn² ¼ļast i podporu, jak® se n§m prostŚednictv²m vaġich hlasŢ 

dostalo. Z§roveŔ bych r§d podŊkoval za pr§ci v minul®m volebn²m obdob² Hance DŢbravov® a Jirkovi M§Šovi. Do nov®ho 

v²t§m Jarka Liġku, kter®mu stejnŊ jako ostatn²m staronovĨm zastupitelŢm pŚeji s²lu a energii smŊŚovat obec dopŚedu. Ģivot 

v tak mal® obci, jakou jsou Dobrkovice, umoģŔuje ļast§ setk§n² s kaģdĨm z v§s, proto nevid²m pŚek§ģek, abyste n§s mohli 

informovat o vaġich podnŊtech a n§zorech, protoģe tato zpŊtn§ vazba je jistŊ velmi dŢleģit§ a pŚ²nosn§.  

Nyn² zpŊt k nejvĨznamnŊjġ² investici naġ² obce. UvŊdomuji si, ģe prob²haj²c² stavba ovlivŔuje tak® vaġe kaģdodenn² ģit² a 

velmi r§d bych v§m touto cestou podŊkoval za pochopen² a trpŊlivost. JistŊ tak® vy vn²m§te zbudov§n² t®to s²tŊ, zajiġŠuj²c² 

uspokojen² z§kladn² potŚeby ģivota, jako velkĨ pŚ²nos. Po zajiġtŊn² kvalitn² pitn® vody bude naġ²m dalġ²m ¼kolem 

vybudov§n² stavebn²ch parcel na vykoupenĨch pozemc²ch v ļ§sti obce za SemelovĨm. V souļasn® dobŊ je moģnost 

vĨstavby rodinnĨch domŢ v Dobrkovic²ch velmi omezen§. Jsme si toho vŊdomi a budeme dŊlat vġechno pro to, aby se i 

tento z§mŊr v n§sleduj²c²ch ļtyŚech letech podaŚil. VŊŚ²m, ģe vy, kteŚ² jste projevili z§jem, poseļk§te tuto nezbytnou dobu a 

odmŊnou v§m budou hezk§ stavebn² m²sta! 

Z§vŊrem mi dovolte popŚ§t v§m v§noļn² sv§tky proģit® v dobr® n§ladŊ a ġtŊst². Do roku 2015 si pak pŚejme v²ce hezļ²ch dn² 

neģ tŊch horġ²ch, d§le pak pevn® zdrav² a tak® zdravou sousedskou pospolitost. 

 

          BŚetislav ĠuranskĨ, starosta  

http://www.dobrkovice.cz/
mailto:dobrkovice@volny.cz


ÚPRAVA POTOKA HOLOMŇA 

Na poļ§tku letoġn²ho roku probŊhla ¼prava koryta potoka HolomŔa, prot®kaj²c²ho stŚedem naġ² obce. 

Jiģ v minulosti byl potok pravidelnŊ ļiġtŊn od n§nosŢ. V posledn²ch letech byla kapacita potoka opŊt sn²ģen§ n§nosy a nav²c 

v nŊkterĨch m²stech doġlo k erozi dna a bŚehŢ. 

V ¼seku kolem are§lu fotbalov®ho hŚiġtŊ a v ¼seku od RD ļ.p.53 po soutok s pravostrannĨm pŚ²tokem od Velk®ho OŚechova doġlo 

vlivem vysok®ho pod®ln®ho sklonu k dnov® erozi a prohlouben² koryta. D§le bylo 

zjiġtŊno, ģe souļasn® koryto HolomnŊ neodpov²d§ stavu podle katastr§ln² mapy a 

zasahuje do sousedn²ch pozemkŢ. 

Investorem cel® akce byly Lesy ĻR Hradec Kr§lov®, spr§va tokŢ oblasti povod² 

Moravy ve Vset²nŊ. Đprava probŊhla v d®lce 750metrŢ. Na tomto ¼seku byly 

vybudov§ny 4 kamenn® prahy, 2 kamenn® vĨztuģn® p§sy a 6 dŚevŊnĨch prahŢ. 

V kritickĨch m²stech bylo dno zpevnŊno ohozem z lomov®ho kamene. BŚehy byly 

zpevnŊny takt®ģ lomovĨm kamenem a zatravnŊny. T²mto se podaŚilo upravit pod®lnĨ 

sklon toku coģ zabr§n² dalġ²mu prohlubov§n² koryta. 

PŚi t®to stavbŊ se n§m ve spolupr§ci s prov§dŊj²c² firmou VHS Vset²n, s.r.o. podaŚilo  

opravit tak® nŊkter§ kritick§ m²sta kanalizaļn²ch vĨpust²  a ļ§steļnŊ v jednom m²stŊ   

zpevnit bŚeh. T²m jsme  uġetŚili nŊkolik des²tek tis²c korun, pokud bychom tyto 

¼pravy prov§dŊli sami. 

ZtŊģuj²c² pŚi stavbŊ byly postoje a vyj§dŚen² ochran§ŚŢ, kteŚ² nesouhlasili s ¼pravami, 

kter® jsme pŚipom²nkovali a poģadovali. ChtŊli jsme dos§hnout toho, aby bŚehy byly 

zpevnŊny na v²ce m²stech. 

Touto cestou bych chtŊl podŊkovat vġem ¼ļastn²kŢm stavby- majitelŢm dotļenĨch 

pozemkŢ za souhlasn® stanovisko pŚi pŚ²pravŊ i samotn® realizaci. Bez jejich 

kladn®ho a vstŚ²cn®ho pŚ²stupu by stavba letos neprobŊhla.  Byla pl§novan§ jiģ na rok 

2010, ale tehdy se nepodaŚilo vyŚ²dit potŚebn§ vyj§dŚen² a stavba byla odloģena.

                                                                                                            

 

VÝSTAVBA VODOVODU 
NejvŊtġ² pl§novan§ stavebn² akce ĂZ§sobov§n² vodou obce Dobrkoviceñ byla zah§jena v Ś²jnu letoġn²ho roku. 

Po t®mŊŚ ļtyŚlet®m ¼sil² pŚ²prav jsme  dne 10.10.2014 z²skali od Ministerstva zemŊdŊlstv² Rozhodnut² o poskytnut² dotace ve vĨġi 

65% z celkov®ho rozpoļtu. D§le m§me zaģ§d§no o dalġ²ch 10% dotace od Zl²nsk®ho kraje. 

Vzhledem k tomu, ģe ļasovĨ limit na prostavŊn² a vyļerp§n² dotace je d§n do konce tohoto roku,  bylo potŚeba co nejdŚ²ve stavbu 

rozjet. D²ky tomu, ģe vġechna stavebn² a vodopr§vn² rozhodnut² m§me vyŚ²zen§, mohlo se ihned zaļ²t se stavbou. 

BŊhem 14ti dn² nastoupila prov§dŊj²c² firma VHS Javorn²k, s.r.o. a pr§ce se rozbŊhly podle stanoven®ho harmonogramu. DennŊ se 

pracuje na hlavn²m rozvodn®m Ś§du na nŊkolika ¼sec²ch a na stavbŊ regulaļn² stanice u ZD VelkĨ OŚechov. Celkov§ d®lka 

hlavn²ho rozvodu je 4072,5metru.V souļasn® dobŊ je uloģeno cca 80% potrub². 

PŚes v§noļn² sv§tky budou pr§ce pŚeruġeny, po Nov®m roce se bude pokraļovat d§le na zbĨvaj²c²ch ¼sec²ch. Jakmile bude potrub² 

uloģeno, budou n§sledovat tlakov® zkouġky, mont§ģe uz§vŊrŢ a poģ§rn²ch 

hydrantŢ. 

Tam, kde je potrub² uloģeno pod m²stn² komunikac², bude jejich oprava 

provedena novĨm asfaltovĨm pŚekryt²m nebo dlaģbou. Chodn²ky budou novŊ 

poloģeny z§mkovou dlaģbou. 

Cel§ stavba mus² bĨt hotov§ a z§roveŔ pŚedloģen§ dokumentace 

k z§vŊreļn®mu vyhodnocen² akce do 30.6.2015. 

Pokud se tĨk§ pŚ²pojek k rodinnĨm domŢm, postup bude n§sleduj²c²: 

dom§cnosti, kter® poģ§daly o pŚipojen² na veŚejnĨ vodovod, navġt²v² 

projektant. Provede zjiġtŊn² stavu pro pŚipojen² a zamŊŚen² pro vypracov§n² 

projektov® dokumentace a vyŚ²zen² stavebn²ho povolen².  

TŊm, kteŚ² nepoģ§dali o pŚipojen², bych chtŊl pŚipomenout, ģe po kolaudaci 

bŊģ² pŊtilet§ lhŢta, bŊhem kter® se nebude moģn® na vodovod pŚipojit. Nen² to 

n§ġ vĨmysl, ale je to tak stanoveno firmou Moravsk§ vod§rensk§. Kdo se bude 

cht²t po uplynut² pŊtilet® lhŢty na vodovod pŚipojit, mus² uhradit stanovenĨ 

poplatek za pŚipojen², kterĨ se nyn² neplat². RovnŊģ projektovou dokumentaci 

a stavebn² povolen² si bude z§jemce vyŚizovat s§m, n§klady na vyŚ²zen² bude 

m²t ģadatel o hodnŊ vyġġ² neģ nyn² pŚi hromadn® ģ§dosti. 

Touto cestou bych v§s vġechny chtŊl poģ§dat o trpŊlivost a pochopen², pokud 

se v§s v prŢbŊhu stavby dotĨkaj² rŢzn§ omezen². Pros²m, dbejte zvĨġen® 

opatrnosti pŚi pŚech§zen² pŚes staveniġtŊ.  

VŊŚ²m, ģe se n§m podaŚ² cel® d²lo zd§rnŊ prov®st a vļas dokonļit tak, aby byla 

vyŚeġena t²ģiv§ situace s nedostatkem a kvalitou pitn® vody v nŊkterĨch 

ļ§stech naġ² obce. 

PŚeji v§m vġem pŚ²jemn® proģit² v§noļn²ch sv§tkŢ, pevn® zdrav² a vġe dobr® 

v roce 2015.                                    Josef Jur§k, m²stostarosta             



VOLBY 

Posledn² dva roky byly opravdu velmi bohat® na nejrŢznŊjġ² volby. Proto vŊŚ²me, ģe v§s alespoŔ trochu potŊġ²me zpr§vou, ģe 

pokud se na naġ² politick® sc®nŊ nestane nic neoļek§van®ho, pŚ²ġt² dva roky na v§s nebudou vypad§vat ģ§dn® volebn² let§ky. 

Nejbliģġ² dalġ² volby by totiģ mŊly bĨt aģ na podzim 2016. 

Nyn² si dovol²me shrnout rok 2014, co se voleb tĨļe, z pohledu naġ² obce. 

Jako prvn², hned v lednu, si vyģ§daly n§vaznost na ty Ś²jnov® pŚedeġl®ho roku. Tehdy ¼Śaduj²c² sen§tor Tomio Okamura byl 

zvolen poslancem do Poslaneck® snŊmovny Parlamentu ĻR, coģ si v naġem volebn²m obvodu vyģ§dalo novou volbu sen§tora. 

T²m byl ve druh®m kole zvolen Patrik Kunļar, kterĨ v naġ² obci z²skal 100 % vġech odevzdanĨch hlasŢ. Pan Kunļar vyhr§l tak® 

v prvn²m kole, kdy obdrģel bezm§la polovinu vġech hlasŢ. 

 

V kvŊtnu jsme obdrģeli hlasovac² l²stky s kandid§ty do voleb do Evropsk®ho parlamentu. Jedny z nejm®nŊ atraktivn²ch voleb 

pŚivedly k naġ² volebn² urnŊ 31 voliļŢ. Nadpoloviļn² vŊtġinu hlasŢ i v tŊchto volb§ch z²skali stoupenci strany     KDU-ĻSL. 

 

Z pohledu obce m§me jako posledn² za sebou volby nejdŢleģitŊjġ² - komun§ln², ty kter® n§s nejv²ce zaj²maj² a ovlivŔuj². Dokl§d§ 

to i t®mŊŚ ġedes§ti procentn² volebn² ¼ļast vġech opr§vnŊnĨch voliļŢ. 

 

Kandid§tn² listina Kandid§t Hlasy PoŚad² 

ļ²slo n§zev 
poŚ. pŚ²jmen², jm®no, 

tituly 
abs. v % 

zvolen² 

ļ²slo   

1 Sdruģ. nez. kand. Dobrkovice 3 Jur§k Josef 116 14,4 1 

1 Sdruģ. nez. kand. Dobrkovice 2 ĠuranskĨ BŚetislav 111 13,78 2 

1 Sdruģ. nez. kand. Dobrkovice 5 Mr§zek Milan 105 13,04 3 

1 Sdruģ. nez. kand. Dobrkovice 6 Liġka Jaroslav 104 12,91 4 

1 Sdruģ. nez. kand. Dobrkovice 1 KaġnĨ Pavel 103 12,79 5 

1 Sdruģ. nez. kand. Dobrkovice 4 JuŚ²k Pavel 81 10,06 6 

1 Sdruģ. nez. kand. Dobrkovice 7 Julina Lubom²r 94 11,67 7 

N§hradn²ci       

1 Sdruģ. nez. kand. Dobrkovice 8 Siudov§ Jarmila 31 3,85 1 

1 Sdruģ. nez. kand. Dobrkovice 9 M§Ša JiŚ² 60 7,45 2 

 

PĚŠKY NA PŮLNOČNÍ?.......PROČ NE? 

Naġi pŚedkov® chodili do kostela na VelkĨ OŚechov     

pŊġky dlouh® roky. Proļ neudŊlat nŊco pro sv® zdrav²  

a nezopakovat tuto cestu? PojŅme spoleļnŊ na pŢlnoļn² mġi. UrļitŊ to bude 

pŚ²jemn§ a kr§sn§ proch§zka spojen§ s oslavou narozen² Jeģ²ġka.  

Odchod od obchodu ve 21:15 hod.  

 

 

 

NA SILVESTRA DO KAŇOVIC 

Kdo si chce zpŚ²jemnit posledn² den v roce, jde na proch§zku do KaŔovic.  

Na m²stŊ je moģn® si op®ct vlastn² ġpek§ļky nebo zakoupit uzen® klob§sky a 

 jin® obļerstven² pro mal® i velk®. Po dohodŊ lze tak® navġt²vit zemŊdŊlskou  

usedlost ļ. p. 19 a pod²vat se, jak ģily naġe babiļky a prababiļky.  

Sraz ve 12 hodin u zvonice. S sebou nezapomeŔte vz²t dobrou n§ladu  

a taky nŊco do boļnice.:)  

 

                                    



TJ SOKOL DOBRKOVICE 

 
V§ģen² pŚ§tel® dobrkovsk®ho fotbalu, 

 

prvn² ļ§st sez·ny 2014/2015 jiģ je nŊjakĨ ļas ta tam, a tak dovolte, abychom v§s sezn§mili se situac² kolem naġeho muģstva.  

Tato podzimn² ļ§st nebyla vŢbec jednoduch§. A to z v²ce dŢvodŢ. T²m prvn²m a asi hlavn²m dŢvodem byl velmi omezenĨ poļet 

hr§ļŢ (dŢvody zdravotn², rodinn® atd.). Takģe v dob§ch takov® nouze nazuli kopaļky i ti, kteŚ² je jiģ jednou povŊsili na hŚeb²k. 

Nebylo to jako v dob§ch jejich nejvŊtġ² sl§vy, ale i tak si pomoci cen²me a dŊkujeme, ģe byl z§jem opŊt hr§t fotbal pr§vŊ u n§s 

v Dobrkovic²ch. T²m druhĨm dŢvodem bylo, Śekl bych, diskutabiln² vyj§dŚen² disciplin§rn² komise a odm²tnut² uvolnit n§m hr§ļe 

po odpyk§n² si vŊtġ² ļ§sti sv®ho trestu. Tyto situace n§m sez·nu moc neulehļovaly, ba naopak. Kdyģ se do toho pŚid§ obļasn® 

zranŊn² ļi indispozice nŊkter®ho z hr§ļŢ z§kladn² sestavy, pak je jasn®, ģe tato sez·na byla opravdovou zkouġkou. 

Posledn² dobou neproch§z²me nŊjakou z§vratnou obmŊnou k§dru, proto jsme byli r§di, ģe se n§m na podzimn² ļ§st sez·ny 

podaŚilo z²skat pil²Śov®ho hr§ļe, kterĨm byl v podzimn² ļ§sti Tom§ġ MinaŚ²k (Salvoj). Douf§me tedy, ģe tato spolupr§ce bude 

pokraļovat i nad§le v jarn² ļ§sti sez·ny a bude g·lovĨm i bodovĨm pŚ²nosem cel®mu muģstvu. HodnŊ si cen²me i pŚedveden®ho 

nasazen² a odhodlanosti, kterou pŚedv§d² ve sv® prvn² sez·nŊ za muģe Michal ĠuranskĨ. Dalġ² zmŊny k§dru jsou v jedn§n². 

Uvid²me, zda a jak budeme ¼spŊġn². 

Z pohledu do tabulky vid²me, ģe bychom na tom mohli bĨt trochu l®pe. PŚece jen m²t o tŚi nebo ġest bodŢ v²ce by n§s v tabulce 

Śadilo do toho vyġġ²ho stŚedu tabulky. Ale s ohledem na prŢbŊh sez·ny si mysl²me, ģe tento stav je adekv§tn² a douf§me, ģe na 

jaŚe bude trochu lepġ² bodovĨ zisk neģ v podzimn²ch kolech. 

Uk§zalo se vġak, ģe i pŚes obļasn® slepov§n² z§kladn² sestavy jsme muģstvem rozhodnĨm. T²m m§m na mysli, ģe v podzimn² 

ļ§sti sez·ny nedoġlo na nerozhodn® sk·re. T²m p§dem div§ci jeġtŊ nezaģili na dom§c²m hŚiġti novinku v pravidlech v podobŊ boje 

o dalġ² bod v pokutovĨch kopech. Takģe div§ci, jestli skonļ² v jarn² ļ§sti nŊjak® utk§n² rem²zou, neut²kejte ihned k obŊdu domŢ, 

protoģe se budou kopat penalty ï tedy souboj naġeho excelentn²ho g·lmana Davida Kaġn®ho proti stŚelcŢm soupeŚe!  

Z§vŊrem bychom chtŊli podŊkovat fanouġkŢm za vŊrn® vyjadŚov§n² podpory. Letoġn² podzim i pŚes nest§l® vĨsledky jste n§s 

podporovali i mimo dom§c² prostŚed². V§ģ²me si vaġ² podpory na hŚiġti i mimo nŊj a jsme r§di, ģe jsme tu sez·nu ukonļili tak 

nŊjak vġichni spoleļnŊé.  

         éa proto sportu ZDAR! A dobrkovsk®mu fotbalu zvl§ġŠ!  Petr Lukaġ²k    

 

 



 

SBOR DOBROVOLNÝCH HASIČŮ DOBRKOVICE 

Prvn² ļtvrtlet² roku bylo ve znamen² jiģ tradiļn²ch akc² naġeho SDH. Letoġn² ples se konal 15. ¼nora 

2014 s hudbou KabrŔ§ci z Jalub². Tak® masopustn² obchŢzka a schŢzka druģstva ģ§kŢ o jarn²ch 

pr§zdnin§ch m§ jiģ sv® pevn® m²sto v kalend§Śi akc² naġeho sboru.  

SpoleļnŊ s bratry z okoln²ch sborŢ st§li naġi ļlenov® o B²l® sobotŊ str§ģ u Boģ²ho hrobu.  

Jarn² mŊs²ce byly vŊnov§ny pŚ²pravŊ na soutŊģe v poģ§rn²m sportu. Posledn² v²kend v kvŊtnu se 

druģstva naġich ģ§kŢ a muģŢ z¼ļastnila Okrskov® soutŊģe v Doubrav§ch. V kategorii muģi a muģi nad 35 let obsadili naġi z§vodn²ci 

shodnŊ ļtvrt® m²sto. Starġ² ģ§ci si odvezli cenu za m²sto tŚet² a v kategorii mladġ² ģ§ci naġi nejmenġ² obsadili m²sto ġest®.  

Den dŊt² jsme oslavili ¼ļast² na DŊtsk®m dnu v Paġovic²ch u rybn²ka, kde naġi nejmenġ² pŚedvedli n§vġtŊvn²kŢm sv® dovednosti 

v poģ§rn²m ¼toku.  

Dalġ² akc² druģstev ģ§kŢ byla koncem ļervna ¼ļast na poh§rov® soutŊģi na ProvodovŊ, kterou jsme netradiļnŊ zakonļili n§vġtŊvou 

d²lniļek pŚi m²stn²m folklorn²m festivalu.  

Na zaļ§tku ļervence se naġi muģi z¼ļastnili taktick®ho cviļen² v r§mci kaģdoroļn² pŚ²pravy na letn² obdob². 

A pak hned po pr§zdnin§ch jsme opŊt opr§ġili dovednosti v poģ§rn²m sportu a v nedŊli 7. z§Ś² je vyjeli vyzkouġet na poh§rovku 

do Zl²na. SoutŊģ prob²hala v atraktivn²m prostŚed² zl²nsk®ho n§mŊst² M²ru ï pŚ²mo pŚed radnic². Konkurence silnĨch tĨmŢ br§zd²c² 

soutŊģe Zl²nsk® ligy mladĨch hasiļŢ se naġe dvŊ druģstva nezalekla a odv§ģnŊ nastoupila na start. Kr§tkĨ ļas na pŚ²pravu a technick® 

moģnosti naġeho sboru ovlivnily dosaģen® ļasy, ale na rozd²l od nŊkterĨch favoritŢ, jsme oba ¼toky ¼spŊġnŊ dokonļili.  

Tato poh§rov§ soutŊģ byla posledn²m podnikem v s®rii soutŊģ² Zl²nsk® ligy mladĨch hasiļŢ, a proto i vyhlaġov§n² bylo velmi 

slavnostn². Za naġe vĨkony jen pŚi soutŊģi ve Zl²nŊ, protoģe cel® ligy jsme se ne¼ļastnili, byla naġe hasiļ§tka odmŊnŊna taġkou 

sladkost² od poŚadatelŢ a jinak fajn str§venĨm nedŊln²m dopolednem s moģnost² nasb²rat zkuġenosti pro pŚ²ġt² sezonu. Zformovalo se 

n§m odv§ģn® druģstvo starġ²ch ģ§kŢ, tak vŊŚ²me, ģe pŚ²ġt² rok bude v²ce pŚ²leģitost² uk§zat, co v nich je.  

R§di bychom podŊkovali obecn²mu ¼Śadu za zakoupen² vych§zkovĨch oblekŢ pro Ś§dnou reprezentaci pŚi sportovn²ch i kulturn²ch 

akc²ch a v§s vġechny pozvali na dalġ² roļn²k tradiļn²ho hasiļsk®ho plesu.   Mirka JuŚ²kov§ 

 

 

 

 



ÚSPĚCHY NAŠICH SPOLUOBČANŮ 

Rychlost, odvaha, adrenalin, vŢnŊ benz²nu a sp§lenĨch pneumatik a pŚedevġ²m 

radost z kaģd®ho projet² c²lovou rampou, tak popisuje Martina Mikul§ġkov§ 

nŊkolika slovy svŊt rally. Martina dostala jako d§rek od Petra Lukaġ²ka jejich 

1. spoleļnou soutŊģ. Petr zaļal svoji z§vodn² kari®ru uģ v roce 2003. Z§vodil se 

Ġkodou F§bi², pŚi n²ģ vystŚ²dal dva navig§tory. Rally je tak trochu n§vykov§ 

ļinnost. ř²k§ se, ģe jednou se svezeġ a mus²ġ jet znovu. Toto oba svornŊ potvrzuj². 

Od roku 2010 do roku 2011 spoleļnŊ z§vodili a vyhr§vali ve voln®m poh§ru s 

Fordem Fiesta. Zde brali 2. a rok pot® 1. m²sto v celkov®m poŚad². Pot® 

pŚestoupili do velkĨch z§vodŢ a zaļali jezdit n§rodn² z§vody s Hondou Civic 

1,6 Vti. NejvŊtġ² ¼spŊch se jim podaŚil ihned v prvn²m roce, kdy se mezi 

ostŚ²lenĨmi jezdci um²stili celkovŊ na 3. m²stŊ v sezonŊ.  

Pro kaģd®ho ļesk®ho rally jezdce je srdcovou 

z§leģitost² ¼ļast na Barum Rally Zl²n. Barumka 

je vġak mezin§rodn² mistrovstv², na coģ je nutn® 

z²skat licenci a m²t ĂnŊcoñ vyjeto ï jim se to podaŚilo jiģ 2x!  

Dalġ² krok dopŚedu pl§nuj² s novĨm autem Peugeot 208 ve specifikaci R2 ï coģ je od prvn²ho 

ġroubku postavenĨ Ăz§voŅ§kñ. Toto auto disponuje vĨkonem 188 kon² a sekvenļn² 

pŚevodovkou. Douf§me, ģe i s t²mto autem dojedou vģdy ¼spŊġnŊ do c²le, pobav² fanouġky a 

nasb²raj² dalġ² zkuġenosti a ¼spŊchy! 

 

Dalġ²m z§vodn²kem s l§skou k vŢni, ovġem poloviļn²ho mnoģstv², pneumatik je Zuzka 

Gajdoġ²kov§. Letoġn² rok povaģuje, podle vlastn²ch slov, za rok mnoha zmŊn. MŊla moģnost se 

ze silnice pod²vat i na okruh a poŚ§dnŊ si uģ²t j²zdu i 

z pohledu MotoGP jezdce. Z¼ļastnila se tŚ² z§vodŢ FUN 

CUP, kter® se tradiļnŊ poŚ§daj² na slovensk®m okruhu 

Slovakia Ring. PŚizn§v§, ģe tady byla neskuteļnŊ ġŠastn§, 

protoģe se j² podaŚilo vybojovat vģdy kr§sn® prvn² m²sto 

v kategorii ģeny. Nav§zala tak na motork§Śsk® ¼spŊchy 

v rodinŊ, kdy bratr Tom§ġ Gajdoġ²k s tat²nkem obsadili 

na mistrovstv² republiky ve dvojic²ch v Mohelnici kr§sn® 

2. m²sto a Tom se stal nav²c mistrem Moravy v 

motokrosu, ovġem to je jen tŚeġ²nka na dortu ve vĨļtu 

jeho ¼spŊchŢ a z²skanĨch poh§rŢ. Pro Zuzku byla letoġn² 

sez·na prvn² z§vodn², Tom§ġ, kterĨ m§ za sebou dvŊ 

z§vodn² sez·ny, byl nucen z ļasovĨch i finanļn²ch 

dŢvodŢ se z§vodŊn²m skonļit. Dnes funguje jako Zuzļin 

manager, mechanik i psychick§ podpora. 

Vġichni zm²nŊn² z§vodn²ci svornŊ prohlaġuj², ģe veġker® ¼sil² je z§visl® na finanļn²ch 

prostŚedc²ch. VdŊļnŊ dŊkuj² za poskytnut® sponzorsk® dary, bez kterĨch by nebylo moģn® 

pokraļovat. PŚejme jim tedy, aby dostali moģnost najezdit jeġtŊ spoustu ġŠastnĨch kilometrŢ bez mal®rŢ a nehod! 

 

Bez vavŚ²nov®ho vŊnce, ovġem t®ģ s vĨznamnĨmi ¼spŊchy na krku, jen z naprosto jin®ho soudku, je Honza KaġnĨ.  Ve svĨch 

deseti letech se zaļal uļit hr§t na tenor v ZUĠ Morava, za tŚi roky uģ pŢsobil ve Sdruģen² dechov®ho orchestru mladĨch, se kterĨm 

absolvoval z§jezdy do NŊmecka, Francie, Polska, Ruska, ale tak® po Ļesku - rytmicky podup§val na rŢznĨch prknech, co 

znamenaj² svŊt. Dalġ² cesty, nam§tkovŊ do MaŅarska ļi Belgie, jsou spojeny s HonzovĨm pŢsoben²m ve Velk®m dechov®m 

orchestru. Tento VDO pravidelnŊ poŚ§d§ festival FEDO, vĨznamnou dechovou seġlost pro kapely z cel® Evropy. Pro n§s je ovġem 

Honza pŚedevġ²m spojen s kapelou OŚechovjan®, s nimiģ se nezŚ²dka setk§v§me na plesech a obdobnĨch akc²ch. Tady kouzl² t·ny 

zn§mĨch p²sn² na pozoun. A ģe mu to jde, je zn§t na tv§Ś²ch vġech, jejichģ srd²ļku je 

lidov§ p²sniļka bl²zk§. Tak naġtŊst² nemus²me pŚemĨġlet, co by bylo, kdyby ty 

muziky nebyly. 


